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INTERPELACJA 

w sprawie: dokończenia budowy chodnika w rejonie ulicy Pszczelej 

Po kilkunastu latach moich starań i oczekiwań mieszkańców został wykonany przez 

miasto fragment brakującego chodnika pomiędzy ul. Krężnicką i ul. Pszczelą. Niestety 

zaplanowana inwestycja nie została dokończona, ponieważ częściowo przebiega przez 

tereny, będące w zarządzie PKP. 

Brakujący fragment, ok. 20 m, na terenie, należącym do Kolei, uniemożliwia 

wytyczenie przejścia dla pieszych przez ul. Tęczową, tak aby można było połączyć nowo 

wybudowane odcinki chodnika. (zdjęcia w załączeniu) 

Moje dotychczasowe rozmowy z kierownictwem PKP sprawiły, że zostało wykonane 

tylko dojście do przejazdu od strony ul. Krężnickiej. Ten stan powoduje, że nowy chodnik 

nie spełnia swojego zadania. Aby dojść do niego, piesi zmuszeni są do przechodzenia 

przez jezdnię w miejscu nieoznaczonym, a następnie po nieurządzonym poboczu. 

Nie muszę przekonywać jak duże stwarza to niebezpieczeństwo. Dlatego zwracam 

się do Pana Prezydenta o podjęcie rozmów z dyrekcją PKP i zwrócenie się z prośbą 

o wykonanie brakującego odcinka, przebiegającego przez teren „kolejowy".

Korzystając z okazji chciałbym podziękować Zarządowi Dróg i Mostów za nadzór 

nad realizacją tego zadania oraz położenie nowego dywanika bitumicznego wzdłuż 

wybudowanego chodnika. 

Z radością stwierdzam, że zdecydowanie poprawiła się nie tylko estetyka tego 

miejsca, ale przede wszystkim bezpieczeństwo mieszkańców. 

,·'/ 

✓,l:�:-::, ..

'o 












